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Interpelacja 02/02/2024 

 

W dniu 27.02.2024r zepsuł się po raz kolejny w tym roku szkolnym autobus dowożący 

dzieci. 

Opóźniony powrót dzieci, brak przepływu informacji do rodziców, totalny chaos. W związku 

z powtarzająca się sytuacją jako Radna Gminy Łąck i jako mama dziecka uczęszczającego do 

Szkoły Podstawowej w Łącku mam pytanie. 

Kiedy przewidziany jest zakup nowego autobusu szkolnego? 

Jak długo będziecie Państwo czynić oszczędności na bezpieczeństwie dzieci? 

Pragnę nadmienić iż wielokrotnie od 5 lat jako Radna apelowałam o zakup nowego autobusu, 

niestety bezskutecznie. 

Czy autobusy którymi jeżdżą dzieci odpowiadają określonym warunkom technicznym? 

 W związku z tym proszę o informację do wszystkich Rodziców dzieci korzystających z 

transportu szkolnego o aktualnym stanie technicznym pojazdu. Rodzice są mocno 

zaniepokojeni zaistniałą sytuacją i maja prawo wiedzieć czy ich dziecko jest bezpieczne w 

drodze do szkoły i do domu 

Ponadto chciałabym również zwrócić uwagę na zachowanie Pana kierowcy który w czasie 

przewozu dzieci zatrzymuje się w sklepie kupując napoje energetyczne i załatwia potrzeby 

fizjologiczne na przystanku, a w sytuacji awarii autobusu używał w obecności dzieci 

wulgarnych słów Czy tak powinien wyglądać transport szkolny naszych dzieci? 

Czy w autobusie jeździ opiekun szkolny? Dlaczego nie reaguje na takie zachowania? 

Jestem wysoce zbulwersowana tym faktem ,dlatego proszę o jak najszybszą interwencje i 

odpowiedź w tej sprawie 

 

Z poważaniem  

Beata Jasińska 


